

Zustellbevollmächtigung

Authorization of delivery



Für das Fahrzeug mit dem amtl. Kennzeichen: _____

For the vehicle with the official licence plate:

Hiermit beauftrage ich:

I hereby assign:

Name, Vorname des Halters

Surname, given name of the owner

Straße, Hausnummer, PLZ und Ort des Halters

Street, house number, postcode, town

förmlich die nachstehende genannte Person:

formally the person named below:

Name, Vorname des Bevollmächtigten

Surname, given name of the authorized person

Straße, Hausnummer, PLZ und Ort des Bevollmächtigten

Street, house number, postcode, town

als Zustellbevollmächtigter, alle Bescheide und Schriftstücke des Landratsamtes Ortenaukreis, welche das o.g. Kennzeichen betreffen, in Empfang zu nehmen.

As delivering authorized person to receive all notifications and documents from the Landratsamt Ortenaukreis, including the official license plates.

Ort / Datum

Place/ Date

Unterschrift Halter

Signature of the owner

Ich bestätige die unverzügliche Weitergabe sämtlicher Bescheide und Schriftstücke betreffend dem o.g. Kennzeichen.

I confirm the immediate transfer of all notifications and documents including the official license plates.

Eine Kopie meines Personalausweises/ Reisepasses lege ich dieser Bestätigung bei.

I enclose a copy of my identity card / passport with this confirmation.

Ort/ Datum

Place/ Date

Unterschrift Bevollmächtigter

Signature of the authorized person

Informationen zum Datenschutz finden Sie auf unserer Homepage unter: www.ortenaukreis.de/Datenschutz.

Sie können diese auf Anfrage auch schriftlich erhalten.

The information about the data protection you can find in our homepage under: www.ortenaukreis.de/Datenschutz.

You can also receive this data protection in writing.